



KWOK TAK SENG CATHOLIC SECONDARY SCHOOL
天主教郭得勝中學

沙田秦石邨 Chun Shek Estate, Shatin, Hong Kong
www.ktscss.edu.hk info@ktscss.edu.hk ☎ 2605-9033 📠 2605-7956

通告編號：23-24 / 029c

家長日延期通知

敬啟者：

本校原訂於 2023 年 12 月 9 日舉辦家長日 (約見部分學生家長)，但因區議會選舉管理委員會選舉事務處需借用本校場地，協助區議會選舉進行，故家長日將順延至 2023 年 12 月 16 日 (星期六)。

然而若區議會選舉因天氣惡劣而延期，選舉事務處將延至 12 月 16 日至 18 日借用本校場地。如此，本校將再次調整家長日的日期或形式。我們將儘快公佈最新的安排。

如有任何疑問，歡迎致電 2065 9033 與本校聯絡。

此致

各位家長 / 監護人

天主教郭得勝中學校長

韓思騁 謹啟

二零二三年十一月七日

通告編號：23-24 / 029c

回條

敬覆者：

本人已知悉有關家長日延期事宜。

此覆

天主教郭得勝中學

學生姓名：_____

班別：_____ 學號：_____

家長 / 監護人簽名：_____

二零二三年十一月_____日



Ref: 23-24 / 029e

7 November 2023

Parents' Day Postponement Notice

Dear Parents / Guidance :

The school had initially scheduled the Parents' Day (for meetings with some students' parents) on December 9, 2023. However, because the Electoral Affairs Commission Registration and Electoral Office needs to utilise our school premises for the District Council Election, we must assist in the election process. Therefore, Parents' Day will be postponed to December 16, 2023 (Saturday).

However, if the District Council election is postponed due to bad weather, the Election Affairs Office will utilise the school premises from December 16 to December 18. In this case, the school will adjust the date or format of Parents' Day again. We will announce the latest arrangements as soon as possible.

If you have any questions, please get in touch with the school at 2065 9033.

Yours sincerely,

Steven Hon
Principal

Ref: 23-24 / 029e

Reply Slip

_____ November 2023

I am fully informed and agree on the postponement of Parents' Day.

Student's name: _____

Class: _____ Class no.: _____

Parent's / Guardian's signature: _____